University of Delaware Department of Music Presents XiaMen University Faculty Concert

Sunday, February 8, 2015, 5:30pm, Gore Recital Hall, Roselle Center for the Arts (free admission)

"厦门大学艺术团音乐会"

由特拉华大学音乐系主办,厦门大学艺术学院及特拉华大学孔子学院协办,将于周日,2月8号晚5点30分在特拉华大 学Roselle表演艺术中心Gore Recital Hall 音乐厅举办"厦门大学艺术团音乐会"。本次演出由特拉华大学赞助, 观众将免票人场,并由特拉华大学国际著名小提琴家高翔教授主持。

音乐会的表演团队是来自中国著名学府厦门大学的8位知名音乐教授。 他们是大提琴家及艺术学院院长苏力教授,钢琴 家及艺术学院副院长陈舒华教授,小提琴家张乔希教授,钢琴家李国超教授,竹笛和箫演奏家叶飞声教授,竖琴演奏 家潘峻颖教授,及歌唱家冯硕和陈言放教授。从大洋彼岸飞到特拉华的表演艺术家们将为本地观众献上脍炙人口的中 外名曲。曲目包括民乐与室内乐版本的《茉莉花》,箫与小提琴、大提琴的《梅花》,竹笛独奏《牧民新歌》,钢琴 独奏《槐花几时开》和《对花》, 艾声独唱《故乡是北京》和《天边》, 竖琴与箫的《清明上河图》, 小提琴独奏 《丰收渔歌》,男声独唱《草原之夜》和《叫我如何不想她》,及舒伯特的降B大调钢琴三重奏等。

The February 8th concert at 5:30pm in Gore Recital Hall is free to the public

On Sunday, February 8th at 5:30pm, the University of Delaware Department of Music will present a concert featuring 8 faculty artists from XiaMen University, one of the leading universities of China and an international partner university for UD.

This concert is free to the public and is co-sponsored by the UD Institute for Global Studies and the UD Confucius Institute. The concert of Chinese traditional and western classical music will feature XiaMen University's faculty cellist and Dean of the College of Performing Arts, Professor Su Li; faculty pianist and Associate Dean of the College of Performing Arts, professor Shuhua Chen; faculty pianist Guochao Li, faculty violinist Qiaoxi Zhang, faculty harpist Junying Pan, faculty bamboo flutist Feisheng Ye, faculty vocalists Shuo Feng and Yanfang Chen.





Chen Shuhua



Chen Yanfana



Ye Feisheng



Feng Shuo





Zhang Qiaoxi



Li Guochao 李国超



Pan Junying 潘峻颖







